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PROČ JSME PRO VÁS NACHYSTALI SMS ČASOPIS?

Milí čtenáři,

vítáme vás u prvního vydání SMS firemního časopisu. V
jednotlivých článcích si můžete například připomenout
proběhlé SMS akce, přečíst rozhovor s naším generálním
ředitelem Ericem Hsiao, dozvědět se něco o koníčcích
vašich kolegů, upéct si dortík podle receptu Arlene Huang,
představíme vám novou brožurku pro nováčky a to, jaká
školení pro vás chystáme. Časopis plánujeme vydávat
zhruba po 6 měsících a nemá zatím žádné pravidelné
rubriky. Toto první číslo pro vás připravil HR tým a s radostí
přivítáme, pokud byste měli zájem se zapojit do redakce a
připravit nějaký článek pro ostatní kolegy.

Budeme rádi, pokud nám dáte vědět, jak se vám toto
vydání líbí, případně jaká témata/rubriky byste v budoucnu
ocenili. :)

Za HR tým 

Zuzana Š ebe l
o vá

Jahodový dort od Arlene
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Před 20 lety jsem žil a pracoval v Japonsku a velmi se mi tam líbilo, takže
bych volil asi tuto zemi.

Co se Vám na bydlení v České republice líbí?
V Česku jsou přátelští lidé, dobrý dopravní systém, krásné budovy a počasí je
tady taky fajn.

S GENERÁLNÍM ŘEDITELEM

SPOLEČNOSTI SMS 

Předtím, než jsem se přestěhoval do Česka, jsem žil a pracoval na pobočkách
společnosti SMS v několika dalších zemích, například v Japonsku, Číně nebo
na Filipínách. V Česku žiji a pracuji od 1. listopadu 2015. Když jsem poprvé
dorazil do Brna, pamatuji si, že se mi moc líbily ty krásné historické budovy v
centru města. 

ROZHOVOR

ERICEM HSIAO

Je pro Vás obtížné bydlet v cizí zemi?
Bez pomoci HR týmu a podpory dalších kolegů by to nebylo úplně snadné.
Moc děkuji za podporu všem, kteří mi pomáháte a tím mi usnadňujete život
a práci na zdejší pobočce SMS.

Ano, už jsem navštívil například Prahu, Budapešt', nebo Bratislavu. Obvykle cestuji autem, případně
autobusem STUDENT AGENCY.       MHD v Brně je na velmi dobré úrovni a obecně meziměstská doprava po
Česku je na tom také dobře. Na Taiwanu není doprava mimo město vždy úplně snadná, často je nejlepší po
venkově vyrazit na motorce. Nicméně obecně je dopravní systém ve městech na Taiwanu dobrý.

Je něco, s čím bojujete v rámci žití v Česku/Evropě?
S ničím dalším krom jazyka. Česko je moc pěkné místo.

Jsou v mentalitách Čechů a Taiwanců rozdíly?
Mezi Čechy a Taiwanci je poměrne mnoho kulturních rozdílů. Češi jsou
kreativnější a otevřenější k diskuzi. Na Taiwanu není úplně snadné
otvírat některá témata a bavit se o nich. Také hiearchie v rámci firem je
striktnější a způsob vedení odlišný. 

Taiwan je ostrov s krásnými horami, mořem, přátelskými lidmi a jehož
kultura vychází z té tradiční čínské. Žije tam 24 milionů lidí, takže si asi
dokážete představit, že města jsou dost přelidněná. Je tam hodně teplo
a každý rok v létě Taiwan většinou hned několikrát zasáhnout tajfuny.

Jak byste nám popsal Vaši rodnou zem? 

Schovají se ve svých domovech, budovy jsou často postavené z betonu,
takže vydrží. Lidé se o přicházejícím tajfunu většinou dozví z
předpovědi počasí, nicméně často jsou s tím spojené i záplavy.

je generální ředitel

společnosti SMS

InfoComm Czech.

Narodil se v květnu roku  

1970 ve městě MiaoLi na

Taiwanu, kde i vyrůstal

a vystudoval vysokou

školu zaměřenou na

počítačové technologie.

Od roku 2015 žije v

České republice, je

ženatý. 

 [erik šao]

ERIC HSIAO
Jak dlouho už žijete a pracujete v České republice?

Zmínil jste, že jste pracoval i v dalších zemích. Máte nějakou
vysněnou destinaci, kde byste rád působil?

Co se týče té dopravy, cestujete zde i do jiných měst či míst?

Co v těchto případech lidé dělají?
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TAIWAN

Nejradši mám jaro a podzim, ale v Česku je perfektní i léto.

Určitě, tradiční taiwanské jídlo vařím i tady v Česku. Ale ne
vždycky, už jsem zkusil i KFC 

Asi jako pro většinu taiwanců jsou oslavy Čínského Nového
roku i mé nejoblíbenější.

Nudle s hovězím masem, taiwanské syoe knedlíky, bublinkový
čaj, tofu ... je spousta tradičního taiwanského jídla, které bych
vám doporučil, je výborné.

Kam Taiwanci typicky jezdí na dovolenou?
Taiwanci nejčastěji jezdí do Japonska, zemí v rámci EU a do
jihovýchodních asijských zemí. Nicméně roční nárok na
dovolenou se od toho českého dost liší. Na Taiwanu je zvykem,
že množství volných dnů se odvíjí od délky pracovního
poměru a s odpracovanými roky se tento nárok postupně
zvyšuje. Například po 5 odpracovaných letech byste tam
mohla čerpat 7 dnů dovolené. Ale lidé mají den volna také ve
dnech státních svátků, jako třeba Dračí lodě a nebo festival
Mooncake.

Který národní svátek máte vy osobně nejraději?

Jaké bylo Vaše první zaměstnání po dokončení
školy?
Studoval jsem počítačové inženýrství a poté jsem začal
pracovat jako technik opravy mobilních telefonů. Pracoval
jsem tam 5 let a ta práce se mi moc líbila. 

A čím jste chtěl být, když jste byl malý?
Přemýšlím... asi učitelem. Ale v průběhu dospívání jsem si to
rozmyslel.

Jaké jsou Vaše volnočasové koníčky?
Rád sleduji filmy, hlavně kriminálky.

Máte raději léto a nebo zimu?

Ano - moc všem děkuji za Vaši podporu. Právě kvůli Vám, zaměstnancům, je tato firma stabilní, výdělečná
a projekty běží, jak mají. Ještě jednou všem děkuji. 

Den poté.

Je to ostrovní stát rozkládající se na stejnojmenném ostrově Tchaj-wan a
dalších ostrovech u jihovýchodního pobřeží Číny. Pyšní se kdysi nejvyšší
budovou světa a jednou z nejdynamičtějších ekonomik. Taiwan, s hlavním
městem v Taipei, nabízí nejen divokou tropickou přírodu – hluboké
soutěsky, křišťálová jezera, termální prameny a pobřeží s divokým
příbojem, ale také živoucí buddhistické chrámy, kláštery a svatyně.
Úředním jazykem je standardní čínština a měnou taiwanský dolar.

Máte nějaký nejoblíbenější?

Je něco, co byste závěrem našeho rozhovoru chtěl vzkázat zaměstnancům společnosti
SMS?

Jaké je typické tajwanské jídlo? Doporučil byste nám jej?

Vaříte si tradiční jídlo i v Česku a nebo se stravujete
místním jídlem?

V roce 2003/2004 na pobočce SMS na Filipínách.

Eric Hsiao v centrále firmy na Tawianu.

A na současné pobočce společnosti SMS v
České republice.

Oslavy Nového Čínského roku v Taipei.
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6 KROKŮ

O N L I N E  T É M A T I C K É
S E M I N Á Ř E  P R O
Z A M Ě S T N A N C E Tyto rady jsme pro SMS časopis vybrali z workshopu pro vedoucí

pracovníky, který se konal v červnu, a který vedla externí
trenérka Hanka Vykoupilová. 

Uvědomte si, že jste ve stresu a nepohodě a zkuste identifikovat, co
vaši nepohodu způsobuje. 

K BUDOVÁNÍ PSYCHICKÉ
ODOLNOSTI

Co dělat, když cítíme nedostatek energie a zvýšený tlak, ať

už v pracovním nebo 

osobním životě?

V případě, že cítíte akutní stres “ukotvěte se” – položte obě chodidla
na zem a pomalu se nadechujte, zadržte dech a vydechujte. Při
každém z těchto kroků počítejte do čtyř a postupně by mělo dojít k
vašemu zklidnění a uvolnění.

Žijte přítomným okamžikem. Často nám myšlenky utíkají zpět do
minulosti - můžeme přemýšlet nad tím, co jsme mohli udělat jinak,
trápí nás minulé křivdy, nedorozumění či neúspěchy nebo naopak se
upínáme na budoucnost a zapomínáme prožívat to, co se nám děje
teď. 

Omezte množství rozhodování na ta, která skutečně musíte udělat.
Už skutečnost, že se mnokrát denně rozhodujeme a vybíráme si z
několika různých možností, je zatěžující. Zkuste u sebe sledovat v
jednom dni, kolik různých rozhodnutí děláte a to už od rána například
od výběru oblečení, snídaně až do doby než jdete spát.

Uvědomte si, jaké pravidelné denní aktivity či rituály máte pro
dobytí své vlastní energie. Srovnejte, kolik různých hygienických
rituálů pro své tělo denně děláte (např. čistění zubů, umývání obličeje,
česání vlasů atd.) s tím, kolik aktivit sami pravidelně děláte pro očistu
své mysli. Pokud jich není dostatek, přemýšlejte o nových aktivitách,
které si zavedete do svého energizujícího rituálu - co vám dělá radost
a jaké aktivity vám dodávají energii?

Nakonec a hlavně - buďte sami k sobě vlídní. Nezaměřujte se na své
neúspěchy a na to, co se vám nepovedlo. Pochvalte se za věci, které se
vám daří a soustřeďte se pouze na to, co je ve vaší moci ovlivnit.
Chování druhého člověka nezměníte, ale změnit můžete to, jak
vnímáte např. dopad chování druhých na vás samotné. Soustřeďování
na to, co nemůžete ovlivnit, vám ubírá vaši vlastní energii, kterou
naopak potřebujete schraňovat a doplňovat.:)

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Poslední měsíce jsme se ve

spolupráci se organizací

Vím, co jím zaměřovali

témata online workshopů

pro zaměstnance na fyzické

zdraví, budování imunity a

zdravé sezení v práci. Nyní

ve spolupráci s Hankou

Vykoupilovou pro vás

připravujeme tři online

workshopy, které se

uskuteční v říjnu nebo

listopadu a to na tato

témata:

Psychická odolnost a
duševní zdraví 
- 13.10. od 14:00 do 15:30

10 kroků k efektivní 
komunikaci 
- 26.10. od 14:00 do 15:30

Emocionální rovnováha –
jak využít sílu pozitivních
emocí pro sebemotivaci 
- 10.11. od 14:00 do 15:30
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ÚKLID PŘEHRADY
v rámci projektu Ukliďme Česko

V rámci projektu Ukliďme Česko jsme již

tradičně vyrazili na úklid brněnské přehrady.

Letos se akce konala v sobotu 18.9. a mezi

účastníky byli jak zaměstnanci naší

společnosti, tak jejich rodinní příslušníci a to

včetně těch nejmenších pomocníků. Začátek

dne byl deštivý, ale nikoho z přítomných to

neodradilo a po skončení přeháňky nám

bylo odměnou už jen hezké počasí.  Pokud

nepočítáme poházené lahve, kelímky od pití

a obaly od občerstvení, tak mezi tradiční

"úlovky" patří i boty a ponožky, které kolem

přehrady najdeme každým rokem. 

Příjemné sobotní odpoledne jsme pak

zakončili pizzou s výhledem na přehradu a

nazpět jsme se svezli parníkem, což ocenil

nejen nejmladší člen naší výpravy.

Děkujeme všem, kteří se zúčastnili a vrhali

se pro každé smítko přes všechny překážky!

už po
třetí!

O PROJEKTU
Ukliďme Česko je celorepubliková dobrovolnická úklidová akce, kterou v roce

2014 poprvé uspořádali Miroslav Kubásek a Radek Janoušek s cílem uklidit černé

skládky a nepořádek po celé České republice. Akce spočívá v tom, že

organizované skupinky dobrovolníků rozmístněných v rámci celé republiky uklízí

ve vybraných lokalitách. Před konáním akce jsou nahlášeným skupinkám zaslány

pomůcky, tj. pracovní rukavice a pevné pytle na odpadky a také sděleny

metodické rady, např. bezpečnostní pokyny pro bezproblémový průběh a nebo

praktické rady jak a kde úklid připravit.

Před konáním akce je pak na webových stránkách viditelné kde se chystají

jednotlivé skupiny úklid provádět. To umožňuje rychlé a efektivní propojení

dobrovolníků na konkrétním místě. V posledním ročníku před propuknutím

pandemie v roce 2019 bylo pomocí 157 163 dobrovolníků sesbíráno celkově 2 612

tun odpadu (z toho vytříděno 509 tun).

https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cern%C3%A1_skl%C3%A1dka
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cern%C3%A1_skl%C3%A1dka
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cern%C3%A1_skl%C3%A1dka
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cern%C3%A1_skl%C3%A1dka
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cern%C3%A1_skl%C3%A1dka
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cern%C3%A1_skl%C3%A1dka
https://cs.wikipedia.org/wiki/Miroslav_Kub%C3%A1sek
https://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Radek_Janou%C5%A1ek&action=edit&redlink=1
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cern%C3%A1_skl%C3%A1dka


David Ospalý

V roce 1992 se mu naskytla možnost hrát americký
fotbal a u tohoto sportu už zůstal. Po téměř 20
letech aktivního hraní se dostal k trénování prvně
juniorských týmů (včetně reprezentace), poté i k
Alligators jako hlavní trenér. Sezonu 2021 trénoval
Áčko Brno Alligators, což je tým hrající v ČR nejvyšší
ligu. Na hře má rád především strategičnost,
dynamiku a propojení síly a strategického myšlení.

Netradiční koníčky zaměstnanců

Michal Gábor

o kterých js t e možná netu š i l i

t r enér amer ického f o tbalu hráč fo tbalu

Historicky mezi největší úspěchy týmu je několik titulů
halových mistrů republiky, který Brno Alligators získalo.
Od roku 2002 jsme získali snad 4 nebo 5 těchto titulů.
Několikrát jsme byli i vícemistřistři republiky v halovém
fotbale. Stejně tak jsme dvojnásobní vícemistři
republiky ve velkém fotbale, který se hraje venku.

Jaký byl největší úspěch vašeho týmu?

Co se snažíte předat během tréningu?
Snažím se předat, že bez ohledu na to, na jaké úrovni
hrajeme, tak nás to musí bavit. Fotbalem a sport
celkově nám má přinášet osobní radost. Svým hráčům
také říkám, že mě nezajímají individuality.  Je krásné,
když máte 2–3 špičkové hráče, ale to, co tihle hráči musí
pochopit je, že by na svém místě nemohli být za
předpokladu, že nebudou pracovat jako jeden tým.

Čím vás Americký fotbal zaujal?
Podle mě neexistuje strategičtější fyzická hra než je
americký fotbal. Když o něm mluví bývalí hráči,
profesionální kouči, tak ho přirovnávají k šachům na
hřišti. Takže v podstatě dva trenéři proti sobě hrají
šachy, ke kterým požívají hráče a slouží k tomu, abyste
přehráli protivníkova trenéra a jeho obranu a případně
k rozbití jeho útoku. 

Co říkáte na ženské týmy, které hrají americký fotbal?
Já si myslím, že ženy do sportu patří. V Brně je dokonce
úspěšný tým Amazonek, které jsou trojnásobné
mistryně republiky, hrála za ně i jedna naše bývalá
zaměstnankyně. Každý sport má něco a já si myslím, že
ženy v něm mají své místo.

Michal je jeden z našich neslyšících zaměstnanců a k
fotbalu se poprvé dostal na základní škole pro
sluchově postižené v Hradci Králové, kde tou dobou žil
na internátě. Po škole hrával s kamarády téměř každé
odpoledne i další míčové sporty jako třeba florbal,
volejbal a nebo stolní tenis, nejvíc mu však učaroval
právě klasický fotbal. Tento koníček mu zůstal a
fotbalu se věnuje dodnes. 

Jaký je váš největší sportovní úspěch? 
Mým opravdovým největším úspěchem, na který jsem byl
hrdý a měl z něj opravdu velkou radost, byla první
nominace do neslyšící fotbalové reprezentace A v době,
kdy mi bylo 18 let. Jinak jsme vyhráli různé neslyšící turnaje
ve futsalu a ve fotbale, ale nepřidávám tomu takovou váhu
jako nominace do repre A.

Jak často trénujete? 
Snažím se trénovat 4x týdně. Chodím hlavně do posilovny
a na fotbalové tréninky.

Máte nějaký sportovní sen? 

Rád bych se podíval (ještě než půjdu do fotbalového
důchodu) na Deaflympiádu – to je vlastně obdoba
dnešních olympijských her, akorát se jí mohou zúčastnit
pouze sportovci se sluchovým postižením. Bohužel letošní
kvalifikaci o postup na Deaflympiádu jsme nezvládli. Hráli
jsme proti těžkým soupeřům, jsou to vlastně také favorité
na celkové vítězství – Turecko a Francie. 

Kde jste se jako tým poznali? 
Poznali jsme se ve firmě, ale známe se také z neslyšícího
fotbalového klubu SKN Brno. 

Je nějaký rozdíl mezi slyšícím a neslyšícím fotbalem? 

Myslím, že rozdíly jsou velké. Hlavně v komunikaci a
signalizaci ze strany rozhodčích k hráčům. Neslyšící
fotbalisté jsou odkázání na vizuální kontakt, musí se dívat
kam přihrávají, nemají zpětnou vazbu od spoluhráču, takže
celkově hra a reakce u neslyšících jsou pomalejší. Hlavní
rozhodčí má praporek a při přerušení hry mává na hráče. 
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SMS teambuilding 2021

7

Při samotném zahájení této akce jsme také měli tu čest předat finanční dar v

hodnotě 50 000 Kč společnosti Podané ruce, která nám v nelehkých chvílích

uplynulého roku pomáhala s povinným testováním zaměstnanců na pracovišti.

Šek byl závěrem úvodní řeči předán plant managerkou společnosti SMS Janou

Haltmarovou a to přímo Simoně Kumpanové, zástupkyni společnosti Podané

ruce. Pokud byste pak chtěli využít areálu Šneksport, můžete tak učinit zcela

zdarma od května příštího roku po předchozí registraci na www.sneksport.cz.

Po roční odmlce jsme se opět dočkali a v pátek 10.9. jsme se v hojném počtu

společně sešli na letním teambuildingu, který se, stejně jako poslední

předpandemický ročník v roce 2019, konal ve sportovním areálu Šneksport ve

Šlapanicích. Účastníci si mohli pochutnat na studeném i teplém rautu,

grilovaném selátku a dobrém pití. Máme radost, že jste se na teambuildingu 

 bavili a mohli si užít společnost svých kolegů konečně zase i mimo pracoviště.

Co se týče sportovních dispciplín, zúčastnit jste se mohli trojboje, který vyhrál

šikovný tým Olymp, srandapětiboje s vítěznou dvojkou Kamilem Kastnerem a

Petrem Studeným a spousta z vás se zapojila i do dalších nabízených aktivit, jako

například tenisu, beach volejbalu, nohejbalu a mnoho dalšího.  Nemálo z vás si z

letošního teambuildingu odneslo také památku v podobě obrázku od nejlepšího

karikaturisty ČR Lubomíra Vaňka a někteří také ocenění za zaslanou fotografii do

soutěže s SMS baťůžky. 

Doufáme, že jste si letošní teambuilding užili alespoň tolik, jako my!



Promítání online kurzů z portálu Seduo už pro vás není novinkou, v naší firmě

jej nabízíme od loňského roku a společně jsme se již podívali a dovzdělali u

téměř dvou desítek kurzů zaměřených na různorodá témata, která vás v

naprosté většině případů bavila. Co to, to Seduo, ale vlastně je?

Seduo je největší český online vzdělávací portál s videokurzy od špičkových

lektorů nabízejících širokou škálů probíraných témat, která pokrývají měkké i

tvrdé dovednosti. V minulosti jsme se například naučili jak nejlépe nachystat

prezentaci tak, aby se prezentující vyhnul nálepce „uspávač hadů“, osvojili si

anglické idiomy (nejen) pro small talk v angličtině a nebo se naučili, jak se

nenechat vysát tzv. emočním upírem. Cílem kurzů z portálu Seduo je

inspirovat a posunout zaměstnance po odborné i lidské stránce. Zní vám to

dobře? Nám taky! Proto jsme pro vás vybrali další zajímavá témata, která vám

s radostí promítneme v průběhu podzimu 2021 a věříme, že mezi nimi najdete

taková, která vás osloví.

NOVÉ TERMÍNY PROMÍTÁNÍ SEDUA!

Anatomie správného
rozhodování 

Jak na psaní e-mailů v
angličtině

Odvaha vystoupit z
konfortní zóny s
Tomášem Etzlerem

Nastavení mysli: Jak
změnit svoje myšlení?

Syndrom vyhoření a
jak mu předcházet

28.10.

21.10.

11.11.

25.11.

2.12.
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Pro naše nově nastupující kolegy

chystáme brožurky, které by jim měly

usnadnit orientaci při prvních dnech a

týdnech ve firmě. Brožurky jsou

určeny ale i pro usnadnění

rozhodování uchazečům, kteří si je

budou moct přečíst na recepci při

čekání na pohovor. 

Brožurka pro nováčky obsahuje

informace o firemních pravidlech,

benefitech, docházce, pracovní době,

školení pro zaměstnance, ale najdete

tam i nejčastější kontakty a všeobecné

informace o pracovišti. 



JAHODOVÝ DORT
Většina z nás zná Arlene Huang jako neohroženou manažerku největšího oddělení ve společnosti - RC linek,
jehož součástí je kolem stovky zaměstnanců. Avšak určitě jste o ní nevěděli, že je skvělá kuchařka a peče
výborné dortíky. Osobně jsme měli možnost je ochutnat, byly lahodné, proto jsme se rozhodly Arlene poprosit o
recept a sdílet jej s Vámi, ať také máte možnost ochutnat trochu asijské kultury na talíři. 

Večer před plánovaným pečením dortíků je dobré připravit si šlehačku na zdobení, tak aby

vám pořádně ztuhla. Jak na to?

- Smetanu ke šlehání vyšlehejte společně se 25 g cukru a nechte dostatečně dlouho schladit v

lednici (nejlépe přes noc)

Další den se pak můžete vrhnout na samotné pečení:

Nejdříve smíchejte žloutky s mlékem a olejem,  prosejte mouku a následně ji přidejte ke směsi

(případně mix hladké mouky a kukuřičného škrobu), vše smíchejte (využijte pohybu ve tvaru

„Z“) dokud se ingredience nespojí

V druhé míse si vyšlehejte vaječné bílky spolu se špetkou soli a octem do tuhého sněhu,

následně postupně přidávejte 60 g cukru (nejlépe po třetinách).

Směs z kroku č. 3 postupně za stálého míchání přidávejte do směsi č. 4 (nejlépe po třetinách),

dokud se obě směsi nespojí 

Mezitím předehřejte troubu na 20 minut na 170°C

Vzniklou dortovou směsí naplňte vymazanou dortovou formu, případně silikonové/papírové

košíčky. Z daného množství ingrediencí by měly vzniknout 3 – 4 dortíky 

Jakmile bude trouba předehřátá, vložte dortíky do trouby a nechte péct 10 minut

Po 10-ti minutách dortíky vytáhněte a na povrchu udělejte nožem kříž (X), ztlumte troubu na

cca 150°C, a pokračujte v pečení – celková doba pečení by měla být cca 60 minut

Upečené dortíky poté nechte vychladnout, ale je důležité, aby to bylo vzhůru nohama.

Například je nechte “zavěšené” mezi dvěmy plechovkami, pro realizaci tohoto kroku se

kreativitě meze nekladou :) 

Na závěr na vychladlé dortíky rozprostřete smetanu a ozdobte čerstvou jahodou

Přejeme dobrou chuť! 

INGREDIENCE:

KDO JE VLASTNĚ ARLENE HUANG?
Arlene Huang pracuje na pozici RC Manažerka. Narodila se v červnu 1979 v hlavním
městě Taipei na Taiwanu, kde získala bakalářský titul v oboru elektronické inženýrství.

Arlene od roku 2010 působí na pobočce SMS InfoComm (Czech) s. r. o. Její velký koníček (samozřejmě
kromě pečení dortíku) je její pejsek Maimai ⿆⿆.

Jak postupovat 
a co budeme k
přípravě 3-4
dortíků potřebovat?

• 3 žloutky (velikost M)
• 3 bílky 
• 40 ml mléka
• 30 ml oleje
(jakéhokoliv oleje
vhodného k pečení
například řepkový,
slunečnicový)
• 50 g dortové mouky 
• 85 g cukru    
• 250 ml smetany ke
šlehání 
• špetka soli 
• 6 ml octa
• jahody

NÁSTROJE:
• dortová forma 11
cm průměr nebo
silikonové/papírové
košíčky

od Arlene

POKUD MÁTE VŠE NACHYSTÁNO, MŮŽEME ZAČÍT PÉCT:
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S SMS BATOHEM NA VÝLET
Letos v červenci jste od společnosti SMS dostali dáreček v podobě batohu s logem firmy. Na základě zpětné

vazby můžeme s radostí konstatovat, že baťůžky se vám líbily a svědčí o tom i množství fotek, které jste nám

zaslali v rámci soutěže o nejlepší foto. Ať už do práce nebo na výlet, to, že batohy nosíte, nás zkrátka baví! 

Především děkujeme všem, kteří jste se zapojili do soutěže o nejzajímavější foto s batohem s firemním logem

a poslali nám snímek z výletu. Doufáme, že vaše dovolené byly povedené minimálně z poloviny jako samotné

fotografie. 

Výherci soutěže jsou Monika Springinsfeldová, Gantuya Purevdorj, Tomáš Tetur, Stanko Radivojac, Petr

Studený a Lukáš Krejčí. Výhercům gratulujeme!



IVO SÁCKÝ

POMOC JIŽNÍ MORAVĚ

JOSEF SMEJKAL

Několika obcemi na pomezí Břeclavska a Hodonínska na jižní Moravě prošla ve čtvrtek 24. června

2021 okolo 19.20 hodin večer bouře s krupobitím a tornádem, kriticky zasaženo bylo 7 obcí. Jelikož

tornádo způsobilo enormní škody, do postižené oblasti následující dny vyrazily skupiny

dobrovolníků z celé ČR, mezi nimi i několik zaměstnanců společnosti SMS.

Business Development Manager

Přes jakou organizaci nebo jak jste se zapojili do
projektu odklízení škod po tornádu na jižní
Moravě?

Přijal jsem prosbu mé kamarádky o pomoc její rodině. 

V jaké vesnici, jakým způsobem a jak dlouho jste se zapojili do pomoci?
Pracoval jsem v Hruškách na Moravě, bylo to čerstvě čtvrtý den po tornádu. Strávil jsem jeden den odklízením a
vyvážením veškerého odpadu do přistavených kontejnerů.

Proč jste se do pomoci zapojili a jaká byla reakce těch, kterým jste pomáhali, pokud jste se s nimi setkali?
Tato konkrétní prosba mě oslovila. Reakce rodiny, které jsem pomáhal, byla velmi přátelská. Kromě malé pracovní
pomoci jsem vypomohl i finančním darem. Ti lidé mají můj obrovský obdiv, že to nevzdali a i když byl jejich dům
označený k demolici, tak byli rozhodnutí vše vybudovat znovu. To pro mě osobně byla motivace, že pokud v životě
ztratíte něco cenného, je potřeba se zvednout a jít dál.

PSE Technician

Přes jakou organizaci nebo jak jste se zapojili do
projektu odklízení škod po tornádu na jižní
Moravě?
Zapojil jsem se sám. 

V jaké vesnici, jakým způsobem a jak dlouho jste
se zapojili do pomoci?
Pomáhal jsem v 2 dny v Lužici a to převážně uklízením.

Proč jste se do pomoci zapojili a jaká byla reakce těch, kterým jste pomáhali, pokud jste se s nimi setkali?
Nejdříve jsem v dané oblasti natáčel (natáčení je Ivova druhá profese a koníček) a když jsem viděl rozsah škod a tu
katastrofu, co tornádo způsobilo, chtěl jsem se zapojit a pomoct.
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https://cs.wikipedia.org/wiki/Okres_B%C5%99eclav
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Zapojil jsme se jen tak, myslím si, že pomáhat se musí. Je to lepší než sedět doma u počítače. Lidi, kterým jsme
pomáhali byli neuvěřitelně vděční - když dojdou pozitivní lidi, pro které není nic problém a prostě pomáhají těm, co to
potřebují, tak jim to dá aspoň trošku naději. U pár lidí jsme působili i jako hromosvod emocí, když se lidi potřebovali
vypovídat. To co nám vykládali, bylo vážně šílené - nejhorší na tom byla ta bezmoc. My jsme jen došli uklízet a dělat co
bylo potřeba, lidi byli rádi za pomoc 😊

PAVEL SVOJANOVSKÝ
RC Team Leader

Přes jakou organizaci nebo jak jste se zapojili do
projektu odklízení škod po tornádu na jižní
Moravě?
Zapojili jsme se s kamarády přes Červený kříž  a to jako
zedníci na stavbu poničené večerky (obchod dostal vyšší
prioritu). První den všem chyběl materiál, tak jsme dělali,
co bylo aktuálně potřeba a to většinou odklízecí práce

V jaké vesnici, jakým způsobem a jak dlouho jste se zapojili do pomoci?

Pomáhali jsme hlavně v Lužici, kde jsme byli přidělení. V případě rozvozů jsme pomáhali všude, kde bylo potřeba.
Pomáhal jsem celý týden a pak ještě pár víkendů. Bylo to náročný jak fyzicky, tak i psychicky i s nároky na větší
spotřebu dovolené 😊

Proč jste se do pomoci zapojili a jaká byla reakce těch, kterým jste pomáhali, pokud jste se s nimi setkali?

(suť, krovy, atd…). Protože jsme měli svoji dodávku, tak jsme rozváželi potřebné věci z centrály v Hodoníně. Poskytoval
jsem i IT pomoc pro lidi i díky tomu, že jsem si přes operátora vyřídil neomezená data a zprovozňoval lidem mobilní wi-
fi hotspot. Musím pochválit vstřícnost operátora, který souhlasil s tím, že data, která budu čerpat z vysílačů v tornádové
oblasti, nebudou nijak počítána. 😊
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Doporučte kamaráda a získejteDoporučte kamaráda a získejte

8 000 KčOPERÁTOR SERVISNÍHO CENTRA

TECHNIK 
TECHNIK 
OPERÁTOR PŘÍJMU VADNÝCH
KOMPONENTŮ

Do týmů v SMS hledáme nové parťáky!
A na jakých pozicích je u nás možné najít uplatnění?

15 000 Kč
nebo

V případě, že byste chtěli někoho doporučit, CV můžete donést osobně na HR a nebo zašlete na e-mail
lucie_krivanova@servms.com. 

na oddělení opravy mobilních telefonů

na oddělení opravy notebooků

- BGA, tester, rework


